
MR-agenda 170924
19.30 uur-21.00 uur

We verwelkomen Maaike Villavicencio Fernandez als nieuw lid van de
MR-oudergeleding. Welkom, Maaike!
We bedanken Marjolein Hilhorst voor haar enthousiaste betrokkenheid in de
achterliggende jaren.

Anneke Hagmolen of ten Have gaat onze personeelsgeleding in de MR verlaten en
ook haar danken we voor haar inzet. Anneke behoudt wel haar plaats in de GMR
en daarom wordt zij meegenomen in de MR-communicatie. Michelle Sevinga
treedt toe tot de P-geleding. Welkom, Michelle!

1. Vaststellen agenda

2. Actiepunten vorige vergadering

3. Post, email en mededelingen

4. Onderwijs

- Startbrief → smartphone/smartwatch. Het beleid hiervoor is inmi en wordt
voorgelegd saan de GMR.

- leerkrachten en leerlingen. De“verkiezingen” zijn geweest en de
leerlingenraad kan starten.

5. Organisatie

-Schooljaar 24-25 *schoolgids; op de site of via Vensters
https://scholenopdekaart.nl/basisscholen/Soest/8638
/2e-van-der-huchtschool/#PoIndicator40
*website
*schoolplan → jaarplan; zie bijlage
*schoolplan 23-27

Deze documenten staan op de website.

6. Personeel

-Vacature i.v.m. vertrek A.S. per 0111

Is rond. K. v.d. M. uit Baarn komt ons team versterken. Dit is per 1
december. Van 1 november tot 1 december lossen de collega’s het vertrek
van A.S. onderling op.

7. Jaarplan/Jaaragenda



8. Jaaragenda ouders

-2509 Ontruimingsoefening
Agenda startgesprekken sluit om 09.00 uur

-2309-2709 Startgesprekken
-2509 Start Kinderpostzegels groep 7+8
-3009 Start Kinderboekenweek ‘Lekker eigenwijs’

Nieuwsbrief
-0110 Inloop groep 1-2 ABC
-0210 Einde Kinderpostzegels
-0410 Kinderboekenmarkt
-2110 Schoolfotograaf
-2210 Volgende MR

9. Financiën

-Controle kas AC

Dit deden voorheen A.H. en M.H.
S.T. en L.v.H. pakken dit op.

-Verantwoording ouderbijdrage; vragen vanuit de O-geleding
Vragen vanuit de MR ouders.
Hoe kan het dat de bedragen die uitgegeven gaan worden
steeds minder worden? Dit zou juist meer moeten worden
i.v.m. inflatie etc. Dit komt door het feit dat de
ouderbijdrage steeds minder wordt voldaan door ouders en
we niet meer kunnen uitgeven dan dat we binnen krijgen. Er
is dan minder geld beschikbaar voor uitstapjes,
sintcadeautjes, vieringen etc.

Hoe gaan we dit rechttrekken met de kosten die we maken?
-We willen het leerkrachtendeel laten vallen. De
ouderbijdrage gaat nu volledig naar de AC. Zo kunnen we
kosten voor excursies, Sinterklaascadeau etc. gewoon
blijven betalen. Dit voorstel gaat nu naar de GMR.

M.V. vroeg zich eerder af of ouders weten dat ze bij de
gemeente een aanvraag kunnen doen voor een subsidie om
het schoolgeld te betalen. Dit is helaas niet meer mogelijk.
-Subsidie ‘Versterking basisvaardigheden *Rekenen

*Taal
*Digitale geletterdheid
*Instemming MR

Vergelijkbaar met NPO gelden. We hebben € 238.000 euro



toegezegd gekregen om in te zetten om bovenstaande
vakgebieden nog verder te verbeteren.

10. Huisvesting

-Architect SVP; zie bijlage
-Bouwmanagement Maar!
-BBAW bewaakt het gehele proces vanuit helikopterview
-Lijst met eisen t.a.v. de Prof. Waterinkschool
Wat hebben wij nodig voordat we kunnen “verhuizen”? Denk aan
voldoende lokalen, internet en een veilig schoolplein.
-Contact met de wijkbewoners *nu via brief (zie bijlage) en app-groep

*straks
Er komt nog een informatieavond voor de buurtbewoners.
-Contact met de gemeente

11. GMR

12. Overig

-Promotiefilm *overleg met team
*script tekst
*script beeld
*opname

13. Rondvraag


